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Geacht College,  

 

Ondergetekenden, als vertegenwoordiger van hun fractie, verzoeken het college aandacht te 

besteden aan onderbeschreven onderwerp. 

Op 6 maart jl.  hebben ondergetekenden een informatieve bijeenkomst gehad met bewoners van de 

IJsseldijk Noord in Ouderkerk aan den IJssel over de op stapel staande versterking en ophoging van 

de dijken tussen Krimpen aan den IJssel en Gouda. 

Tijdens deze bijeenkomst werd duidelijk dat het gaat om een project dat 8 jaar in beslag gaat nemen, 
een half miljard euro zal gaan kosten, een grote impact zal hebben op bewoners van 720 woningen 
en bedrijven gelegen aan genoemde dijken en veel kansen biedt voor de toekomst van de 
Krimpenerwaard. Zo zullen mogelijk zeventig woningen verdwijnen, woningen voor enkele maanden 
onbewoonbaar zijn en bedrijven voor kortere of langere tijd niet bereikbaar zijn. 
 
Tevens is naar voren gekomen dat de gemeente Krimpenerwaard geen gesprekspartner zou zijn in dit 
project, ondanks het feit dat het waterschap HHSK de gemeente hiertoe uitgenodigd heeft. 
Het hoogheemraadschap is inmiddels volop bezig om plannen te maken en uitvoering voor te 
bereiden  met als norm het halen van de doelstellingen die gelden als norm voor veilige dijken en 
binnen het gestelde budget te blijven. Bewoners constateren dat er geen aandacht is voor de wensen 
van de bewoners van het gebied en voor ruimtelijke kwaliteit. 
 
Onderstaande fracties zien dit als een gemiste kans. Nu het hoogheemraadschap aangeeft 
betrokkenheid en aangedragen ideeën  vanuit het gebied niet af te wijzen zien wij kansen op het 
gebied van 
 
• Veiligheid (verkeer, vervoer, kleinere kans overstroming)  
• Reistijd en bereikbaarheid wonen en werk / ondernemers 
• Natuurwaarden en Duurzaamheid 
• Belevingswaarde en recreatie/toerisme  
• Welzijn bewoners en bezoekers. 
 
Bovendien biedt het project een kans om vanuit de gemeente in te steken op het gebied van: 
• Natuurwaarden borgen  
• Fietsnetwerk aanleggen 
• Persriool  
• Kabels en leidingen overige  
• Visuele kwaliteit • Toegang tot rivier  
• Beleving van wonen en werken aan water 
• Verrommeling tegen gaan. 
 
En, last but not least , is dit een uitgelezen kans om aspecten van het rapport van prof. Riek Bakker 
ten uitvoer te brengen zodat de hele operatie ondanks de hoge kosten dijken oplevert die voor jaren 
mee kunnen en niet over 10 jaar weer op de schop moeten vanwege nieuwe inzichten. 
 
 
 



Wij roepen het college dan ook op: 
 
Om contact te leggen met zowel het hoogheemraadschap als met de vertegenwoordiging van de 
bewoners,  
 
Een ambtelijke werkgroep in te stellen om een en ander in samenwerking met hoogheemraadschap 
en bewoners ten uitvoer te brengen. 
 
Een schatting te maken van de meerkosten die dit met zich meebrengt en de gevolgen hiervan voor 
de begroting van 2018 en de meerjarenbegroting. 
 
Gezien het feit dat de ambtelijke voorbereiding in Q2 zal plaats vinden en bestuurlijke beslissingen in 
Q3 genomen zullen worden lijkt ons een snelle reactie van het college noodzakelijk. 
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